

Neuberger Berman Asia Limited
20th Floor, Jardine House
1 Connaught Place, Central
Hong Kong
Tel. +852.3664.8800

路博邁

NEUBERGER	BERMAN
-----------	--------

IMPORTANT: This letter requires your immediate attention. If you have any questions about the content of this letter, please seek independent professional advice.

26 April 2024

Dear Investors,

Annual Report and Audited Annual Accounts of Neuberger Berman Investment Funds plc.

We would like to inform you that the annual report and audited annual accounts of Neuberger Berman Investment Funds plc. as of 31 December 2023 (in the English Language only) are now available on the Hong Kong Representative, Neuberger Berman Asia Limited's website at www.nb.com (Hong Kong investors should note that this website has not been reviewed by the SFC).

Hard copies of the annual report and audited annual accounts are also available free of charge during usual business hours at the offices of the Hong Kong Representative located at 20th Floor, Jardine House, 1 Connaught Place, Central, Hong Kong. Alternatively, you can email NBAAsiaClientServices@nb.com for a copy of the annual report and audited accounts.

If you have any questions with regard to the content of this letter or if you would like more information, please contact your usual professional adviser or the Hong Kong Representative at its business address above (telephone: +852 3664 8868).

Yours faithfully,



Alvin Hui
Director
Neuberger Berman Asia Limited

Neuberger Berman Asia Limited
20th Floor, Jardine House
1 Connaught Place, Central
Hong Kong
Tel. +852.3664.8800

路博邁

NEUBERGER	BERMAN
-----------	--------

此乃重要文件，務須閣下即時垂注。如閣下對本函件的内容有任何疑問，請尋求獨立專業意見。

親愛的投資者：

路博邁投資基金的年報及經審核年度賬目

茲通知閣下路博邁投資基金截至2023年12月31日的年報及經審核年度賬目(僅有英文版本)現已在香港代表 - 路博邁亞洲有限公司的網站 www.nb.com (香港投資者應注意，此網站並未經證監會審閱) 可供查閱。

年報及經審核年度賬目的列印本亦於一般營業時間內在香港代表位於香港中環康樂廣場1號怡和大厦20樓的辦事處可供免費索取。另外，閣下可電郵至 NBAsiaClientServices@nb.com 索取年報及經審核年度賬目的副本。

如閣下對本函件的内容有任何疑問或如閣下欲索取更多資料，請聯絡閣下慣常諮詢的專業顧問或香港代表 (其營業地址見上文) (電話：+852 3664 8868)。



Alvin Hui
董事
路博邁亞洲有限公司
Neuberger Berman Asia Limited

謹啟

2024年4月26日